


BORANG PERMOHONAN PEMBANTU RUMAH MALAYSIA

TARIKH INTERVIEW:		NEGARA: INDONESIA		CODE: SGW183		
PERSONAL DATA						
NAMA: WAETIN						
AGAMA: ISLAM		UMUR: 35 TAHUN		TARIKH LAHIR: 30 SEPTEMBER 1989		
TEMPAT LAHIR: BREBES, JAWA TENGAH		TINGGI: 150 CM		BERAT: 68 KG		
STATUS:	Bujang	X	Berkahwin	Ibu Tunggal	Janda	
JUMLAH ANAK: 2 ORANG			UMUR: 17 DAN 7 TAHUN			
JUMLAH SAUDARA: 5 ORANG			ANAK KE BERAPA: KE 5			
PENDIDIKAN: SEKOLAH MENENGAH PERTAMA			VAKSIN: 3 DOSES			
PENGALAMAN KERJA						
	1	NEGARA: JAKARTA, INDONESIA		JAWATAN: PEMBANTU RUMAH		
		TAHUN BEKERJA: 2 TAHUN	DARI: 2018	HINGGA: 2020		
	TUGAS KERJA: MENGURUSKAN KERJA RUMAH, MENGEMAS, MENCUCI PAKAIAN, SETERIKA PAKAIAN, MENYAPU, MEMBANTU MEMASAK, MENJAGA 1 ORANG ANAK (2 TAHUN) DAN MENJAGA ORANG TUA (LELAKI, 75 TAHUN)					
	2	NEGARA:		JAWATAN:		
		TAHUN BEKERJA:	DARI:	HINGGA:		
	TUGAS KERJA:					
3	NEGARA:		JAWATAN:			
	TAHUN BEKERJA:	DARI:	HINGGA:			
TUGAS KERJA:						



KEBOLEHAN DAN KEUTAMAAN TUGAS KERJA							
JENIS TUGAS	ADAKAH KAMU MEMPUNYAI PENGALAMAN DALAM KERJA INI? (TULIS YA ATAU TIDAK)	ADAKAH KAMU BAGUS DALAM MELAKUKAN KERJA INI? (SILA SEMAK TUGAS BERIKUT)			ADAKAH KAMU MAHU MELAKUKAN KERJA INI? (SILA SEMAK TUGAS BERIKUT)		
		SANGAT BAGUS	BAGUS	KURANG BAGUS	SANGAT MAHU	MAHU	KURANG MAHU
KEMAS RUMAH	YA	X			X		
SETERIKA BAJU	YA	X			X		
MEMASAK	YA	X			X		
MENJAGA BAYI BARU LAHIR	YA	X			X		
MENJAGA ANAK KECIL (1-5thn)	YA	X			X		
MENJAGA ANAK (5thn keatas)	YA	X			X		
MENJAGA ANAK KURANG UPAYA	TIDAK		X			X	
MENJAGA ORANG TUA	YA	X			X		
MENJAGA ORANG SAKIT	TIDAK		X			X	
MENJAGA ORANG YANG LUMPUH	TIDAK		X			X	
MENJAGA HAIWAN	YA	X			X		
MENCUCI BAJU	YA	X			X		
MENCUCI KERETA	YA	X			X		
BERKEBUN	YA	X			X		



SOALAN PENGESAHAN		(YA/TIDAK)
1	Adakah kamu tahu dan bersetuju untuk bekerja dengan majikan selama 2tahun?	YA
2	Adakah kamu sudi bekerja dengan majikan yang bukan Muslim?	YA
3	Adakah kamu mahu bekerja pada hari rehat kamu dan majikan akan membayar gaji lebih untuk hari yang kamu kerja?	YA
4	Adakah kamu setuju untuk hubungi keluarga kamu sebanyak satu kali sahaja dalam satu minggu?	YA
5	Adakah kamu tahu kamu mempunyai satu hari rehat setiap satu minggu?	YA
6	Adakah kamu setuju untuk hanya berehat dirumah dan tidak keluar ke mana-mana pada hari cuti?	YA
7	Adakah kamu suka memasak?	YA
8	Adakah kamu mahu belajar memasak menu baru dengan majikan kamu?	YA
9	Adakah kamu takut dengan anjing?	TIDAK
10	Bolehkah kamu bekerja dengan majikan kamu jika majikan ada membela anjing?	YA
11	Adakah kamu meminum arak?	TIDAK
12	Adakah kamu merokok?	TIDAK
13	Adakah kamu menghidap apa-apa penyakit? Jika ada, nyatakan:	TIDAK
14	Adakah kamu sedang menjalani apa-apa perawatan? Jika ada, nyatakan:	TIDAK
15	Adakah kamu bersedia untuk berjauhan dengan keluarga selama 2tahun?	YA
16	Adakah Suami/Keluarga kamu izinkan kamu bekerja di Malaysia selama 2 tahun?	YA
17	Adakah kamu boleh bersabar dengan majikan yang cerewet?	YA
18	Adakah kamu berjanji untuk sentiasa bersikap jujur dan setia dengan majikan?	YA
19	Siapa yang akan menjaga anak kamu sepanjang kamu bekerja di Malaysia selama 2tahun? SUAMI DAN IBU	
20	Apa yang akan kamu lakukan jika kamu rindu dengan keluarga kamu semasa kerja di Malaysia? SIBUKKAN DIRI	
PENGESAHAN		
<p>Saya WAETIN dengan ini mengesahkan bahawa semua maklumat dan butiran yang diberikan pada dokumen ini adalah, benar dan lengkap. Saya mengakui bahawa saya tidak menyembunyikan maklumat penting yang mungkin menghalang saya daripada bekerja di luar negara di Malaysia. Saya akan mematuhi semua peraturan-peraturan Agensi Pekerjaan Innovedge Sdn. Bhd dan peraturan bakal majikan saya. Saya ingin memberi keterangan dan mengesahkan bahawa saya ingin bekerja di Malaysia sebagai pembantu rumah. Saya seterusnya mengesahkan bahawa saya akan bekerja dan berusaha dengan terbaik untuk melengkapkan kontrak DUA(2) TAHUN saya dengan majikan saya.</p>		